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Interpelacja radnego 

w sprawie konieczności pilnej naprawy nawierzchni ul. Pogodnej w Lublinie 

 

  

 

 

 

stan techniczny ulicy Pogodnej na odcinku od Grabskiego do Hanki Ordonówny 

urąga standardom miasta europejskiego i stanowi zagrożenie dla kierowców i pojazdów. 

Od miesięcy nie są tam podejmowane żadne czynności naprawcze. Dziury w nawierzchni 

są coraz większe i głębokie tak, że wystają z nich „kocie łby” stanowiące historyczną 

nawierzchnię tej drogi. W  imieniu użytkowników ul. Pogodnej, mieszkańców 

oraz pracowników zlokalizowanych przy niej instytucji zwracam się o pilne podjęcie działań 

naprawczych, dopóki jeszcze pozwala na to pogoda. 

W sprawie tej ulicy została również podjęta Uchwała nr 1215/XLVII/2018 Rady Miasta Lublin 

z dnia 6 września 2018 r. w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Miasta 

Lublin na rok 2019-2020 na wykonanie przebudowy ul. Pogodnej w Lublinie. Uprzejmie proszę 

o udzielenie odpowiedzi jaki jest stan realizacji tej uchwały. 

 

/-/ Tomasz Pitucha 

Radny Miasta Lublin 


